
 

MKSSZ   2017   évi   közgyűlés   jegyzőkönyve 
Budapest   2017.   március   4. 

Közgyűlés 

Köszöntő:   Ferinc   Vince   MKSSZ   Elnök 

Megemlékezés   (néma   felállással   1   perc) 

Közgyűlési   tisztségviselők   választása: 

● Mandátumvizsgáló   és   szavazatszámláló   bizottságra   javaslat: 

Elnök:   Dorfmeiszter   László   (egyhangúlag   megválasztva) 

Tagok:   Kosztor   Lajos,   Juhász   Tamás   (egyhangúlag   megválasztva) 

● JKV:   Lukács   Norbert   jegyzőkönyvvezető   (egyhangúlag   elfogadva) 

Hitelesítők:   Lonkai   József,   Kovács   Aurél   (egyhangúlag   elfogadva)  

Jelölő   bizottsági   tagok:  

● Rajkai   Vilmos   elnök   (egyhangúlag   elfogadva) 
● Tag:   Hegedűs   Károly,Keserű   László   (egyhangúlag   megválasztva)  

Etikai   bizottság:   1   elnök:         ,   2   tag   jelölése 

Mandátumok:  

Összesen: 44   tagja   van   a   szövetségnek   (=100%) 

Jelen   van: 38   mandátum   (=86,36%) 
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A   közgyűlés   határozatképes.  

Napirendi   pontokra   javaslat: 

 

1. Alapszabály   módosítása 

2. Elnökség   beszámolója 

3. Beszámoló   2016   évi   gazdálkodásról 

4. Felügyelő   Bizottság   beszámolója 

5. Tisztségviselők   választása 

6. Versenynaptár   2017 

7. Költségvetés   tervezete   2017   évre 

8. Egyéb,   szakmai   munka  

Szavazás:   Egyhangúlag   elfogadva 

1. Alapszabály   módosítása 

A   módosítással   kapcsolatban   merült   fel   kérdések: 

● Kerekes   László:   
➢ 13/2000   rendelet   már   nem   hatályos,   23as   pontban   a   törvényi 

hivatkozás   kihagyása,   4es   pontban… 

szavazás:   egyhangúlag   elfogadva  
➢ lehetőleg   a  

szavazás:   egyhangúlag   elfogadva 
➢ gazdálkodás   1%ok   átutalása   törlése 

szavazás:   egyhangúlag   elfogadva 
➢ illetékes   hatóság   elnevezés   alkalmazása 
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szavazás:   egyhangúlag   elfogadva 

Az   alábbi   módosítsokkal   egyhangúlag   elfogadva. 

 

2. Elnökségi   beszámoló   –   Ferinc   Vince   elnök 

Díjaink   kvázi   állandóságot   mutatnak.   Motoros   sárkányoknál   1700   Ftal   drágult 
az   éves   költség,   a   botkormányosoknál   20000   Ftos   csökkenés   áll   fenn.   A 
szakmai   működésünk   is   egyre   stabilabb.   Klubok   száma   44,   a   tagok   száma:   884, 
a   pilóták   száma   721,   a   repülőeszközök   száma   446.   Ekkor   a   létszámnak   igyekszik 
az   érdekvédelmét,   szakmai   összefogását   a   szövetség   összefogni   és   koordinálni. 
Nemzetközi   versenyeken   komoly   eredményeket   értünk   el.   2001ben   játszottak 
Magyar   himnuszt   utoljára   nemzetközi   versenyen   és   az   elmúlt   évben.   Hazai 
versenyeink   dobogós   versenyzőinek   a   tételes   felsorolása,   valamint   a 
hagyományos   országos   versenyek   felsorolása.   Év   sportolója   megválasztása. 
Köztársaság   kupa   elmaradt,   nem   volt   igény   a   megrendezésére.   Megkezdett 
kiképzések   száma   A1:64,   A2:54   fő   a   2016os   évben.   2017   évi   Európa   bajnokság 
rendezésének   e   lehetősége.   Vízaknai   Erzsébet   CIMA   pozíciójának   a 
megerősítése.  

   A   beszámolót   a   közgyűlés   egyhangúlag   elfogadta   a   2016   évi   munkáról. 

3. A   2016   évi   gazdasági   beszámoló–   Ferinc   Vince 
beszámolója 

● Gazdasági   beszámoló   2016   évről.   A   beszámoló   részletesen   ismertetve   a 
közgyűléssel.   A   beszámoló   kivonata   csatolva   a   jegyzőkönyvhöz.  
Szavazás:   egyhangúlag   elfogadva 

● Mérleg.   Csatolva 
Szavazás:   egyhangúlag   elfogadva 

● Felügyelő   bizottság   beszámolója.  
Szabadi   Tibor   beszámolója.   Bevétel   növekedés   és   kiadáscsökkenés 
mellett   gazdálkodott   a   szervezet.   Megjegyzés:   a   nagyobb   összegű 
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pénzeket   le   kell   kötni.   Tárgy   eszközök   száma   és   leltára   megfelelő. 
Elfogadásra   javasolja   a   közgyűlés   részére   a   pénzgazdálkodást. 
Szavazás:   egyhangúlag   elfogadva 

● FV:   biztosítások   témaköre  
Szavazás1:   jandec   9   igen,   0   tartózkodás,   29   nem 
Szavazás2:   maradjon   a   jelenlegi   biztosítási   rendszer   29   igen,   0 
tartózkodás,  

● MRSZ   Elnök   beszámolója   a   közgyűlés   tagjai   részére 

Föld   körberepülése   hazai   versenyzővel.  

A   mérleg   2   millió   plusszal   zárt   2016   évben.   NKH   és   a 
Közlekedésbiztonsági   szervezet   megszűnt.   A   Nemzeti   Fejlesztési 
Minisztérium   veszi   át   a   feladatokat.   Az   összes   ügyintézés   egyfajta 
szünetelés   alatt   áll.   Az   osztályvezetők   sincsenek   kinevezve.   Rádiók 
cseréje,   ehhez   75%os   állami   támogatás   néz   ki   MRSZ   tagság   megléte 
esetén.   Probléma   az   engedélyek   kiadása   is   fizikailag   is.   Éves   500 
engedély   kiadása   lehetséges   fizikailag   éves   szinten.   Ár   10001300   EUR 
között   mozog.   Transzponder   kötelezettségeltérő   nézőpontok   az 
eszközhasználat   megítélésében.   Légtérstruktúra   egységes   európai   légtér 
legyen.   Ellenőrzött   és   nem   ellenőrzött   légtér   lesz.   Repülési   terv   leadása 
elvárt   lesz,   célszerű   egy   bizottságot   létrehozni   a   téma   kezelésére.  

● Martinecz   Endre:  

2020tól   az   azonosítása   a   repülő   eszközöknek   kötelező   lesz   egy   új 
megoldással.   ABSG   OUT.   Integrált   szabványosítás   nemzetközi   szinten. 
Bármilyen   repülő   eszközbe   ezt   már   ma   is   be   lehet   tenni,   ebből 
következtethető   az,   hogy   hamarosan   kötelező   is   lesz.  

Ebédszünet.   12.3013:30   A   mandátumok   száma   1el   nőtt,   39. 

 

4. Elnök   és   az   Elnökségi   tagok   megválasztása 

Jelöltek   ismertetése:  

Elnök   jelölt:  
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Ferinc   Vince   jelölt   vállalja,   szavazás:  38   igen 

Szavazás:   1   tartózkodással   a   jelöltséget   vállalja  

Elnökségi   tagok: 

1. Kiss   László   vállalja,   szavazás: 38   igen 

2. Fillipovits   Attila   vállalja,   szavazás:  38   igen  

3. Sebők   Vendel   vállalja,   szavazás: 38   igen 

4. Török   András   vállalja,   szavazás: 38   igen 

5. Pető   Sándor   vállalja,   szavazás: 37   igen 

6. Dolhai   Krisztián   vállalja,   szavazás: 38   igen 

 

7. Lukács   Norbert   nem   vállalja 

8. Keserűné   Ildikó   nem   vállalja 

9. Tóth   József   nem   vállalja 

10.Martinecz   Endre   nem   vállalja 

11.Kun   Zoltán   nem   vállalja 

12.Viszi   Lajos   nem   vállalja 

13.Thuróczi   Endre   nem   vállalja 

14.Kerekes   László   nem   vállalja  

 

A   jelölt   állítás   eredménye:   egységesen   elfogadva 

Felügyelő   Bizottság: 

● Keserűné   Ildikó   vállalja,   szavazás:  39   igen 
● Dózsai   Mihály   vállalja,   szavazás: 39   igen 
● Szabadi   Tibor   vállalja,   szavazás: 39   igen 

 

Hallai   Zoltán   nem   vállalja  Thuróczi   Endre   nem   vállalja 
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Weisz   Tamás   nem   vállalja 

Kiss   László   nem   vállalja 

Kosztor   Lajos   nem   vállalja 

Kopa   László   nem   vállalja 

 

Szavazás:   a   jelöltek   egyhangúlag   elfogadva 

Etikai   Bizottság: 

● Komáromi   Gábor   (elnök)   vállalja,   szavazás: 37   igen 
● Tóth   József   vállalja,   szavazás: 37   igen 
● Hegedűs   Károly   vállalja,   szavazás: 37   igen 

 

Keserűné   Ildikó   nem   vállalja 

Keserű   László   nem   vállalja 

Kun   Zoltán   nem   vállalja 

Weisz   Tamás   nem   vállalja 

Győri   Zoltán   nem   vállalta 

Takács   István   nem   vállalja 

Világos   József   nem   vállalja 

Bánhidi   László   nem   vállalja 

Kerekes   László   nem   vállalja 

Martinecz   Endre   nem   vállalja 

 

Jelöltállító   szavazás:   1   tartózkodással   (elnökjelölt   esetében   ) 

Jelöltállító   szavazás:   2   tartózkodás   mellett   igen   (tagok   esetében) 

5. Versenynaptár  

A   részletes   versenyidőpontok   átbeszélése,   azok   pontosítása.   Táblázat 
csatolva.   Nemzeti   bajnokság   Nagykanizsán   lesz,   előkészítendő   a   szintén 
Nagykanizsán   lebonyolításra   kerülő   Európa   Bajnokságot.  

Korrekciók   az   EB   versenyrendezése   miatt.  

Kiskőrösön   elméleti   képzés. 
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Központi   szakmai   képzés.  

Szavazás:   egyhangúlag   elfogadva 

6. 2017   évi   költségvetés   tervezete 

18.230.000   bevételi   terv 

17.500.000   kiadási   terv 

6.500.000   tartalékképzés 

Hozzászólás:   Kerekes   László 

Az   alapvető   célokkal   egyetért,   azonban   azt   továbbra   sem   tartja 
elfogadhatónak,   hogy   az   MRSZ   tagdíjat   az   MKSSZ   szedi   be   és   az   átfutó 
tételként   szerepel   a   költségvetésben. 

Szavazás:   1   ellenszavazattal   elfogadva 

7. Egyéb   témák 

● Pető   Sándor   szakmai   vezető   tájékoztatása   oktatásról,   balesetekről.   

Beadási   határidők   fegyelmezett   betartása.   Konvertálás   részletei 
konkrétumokban   nem   ismert.  

346   db   A1,   88   db   A2,   22   db   autogiro   

A1   felszállások   száma: 23215 

A1   repült   idő: 7636   óra  

A2   repült   idő: 4505   óra 

A2   felszállások   száma: 13688 

 

● Ferinc   Vince   javaslata:   A   felügyelőbizottság   javaslatának   megfelelően 
a   készpénz   mennyiség   maximum   500.000   Ft   legyen.  
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Szavazás:   egyhangúlag   elfogadva  

● Pető   Sándor:   Képzések   megoldása.   Magyar   hatóság   vizsgáztatási 
elképzelései   uniós   jogba   ütközik.  

● Kerekes   László:   4   repülős   szervezet   levelet   írt   a   miniszterelnöknek, 
amelyben   kifogásolták   a   2017.03.15én   hatályba   lépő   jogszabály 
szakmaiatlansága,   részben   kivitelezhetetlensége   okán.   Erre   a 
megkeresésre   a   mai   napig   válasz   nem   érkezett.   

 

 

Budapest,   2017.   március   04.   15:00  

 

 

Ferinc   Vince Lukács   Norbert 

Levezető   elnök Jegyzőkönyvvezető 

 

 

Jegyzőkönyvet   hitelesítette: 

 

Lonkai   József Kovács   Aurél 

hitelesítő hitelesítő 
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